
I 2023 års trygghetsmätning 
kunde vi se att invånarna 
i Strömsnäsbruk upplevde 

problem med trafiksäkerheten 
på orten. Kommunen 
analyserar varje års resultat av 
trygghetsmätningen, tillsammans 
med Polisen, för att undersöka 
vad problemområden kan bero 
på och vad vi kan göra för att 
öka tryggheten ytterligare. Just 
trafiksäkerheten är också ett 
område som vi ska fokusera extra 
på, eftersom det är en del av vårt 
medborgarlöfte.   
”När vi ser något som sticker 
ut, som trafiksäkerheten i 
Strömsnäsbruk gjorde nu, är det 
självklart något vi undersöker 
och lägger extra vikt vid.”, 
säger Mathias Fager, polis, om 
trygghetsmätningen. 
”Vi lyssnar på invånarna som 
bor här, vilka platser som de 
bedömer är ett problem och varför 
det ser ut så. Det är värdefull 
information, för att vi ska kunna 
fokusera på de områden där det 
behövs som mest.”, menar han. 

Polisens uppfattning av 
problematiken
Polisens upplevelse av 
trafiksäkerheten i Strömsnäsbruk 
är att den inte skiljer sig 
speciellt mycket från andra 
tätorter i kommunen. De allra 
flesta som kör bil i anslutning 

till tätorterna gör det i laglig 
hastighet. Det vanligaste är att 
man, om man kör för fort, kör 
några kilometer i timmen över 
hastighetsgränsen. Det är något 
som är vanligt förekommande 
generellt, och något man kan 
se i hela polisområdet, som 
utöver Markaryds kommun 
inkluderar kommunerna Ljungby 
och Älmhult. Trots att det 
bara är några kilometer över 
hastighetsgränsen är det dock 
viktigt att få bukt med, då även 
få kilometerskillnader har stor 
inverkan på trafiksäkerheten. 
Polisen kan se att ändringar som 
görs i trafikmiljön för att sänka 
hastigheten har stor effekt, såsom 
kurvor eller trafikhinder. Att 
Polisen är synlig på platsen gör 
också att hastigheten sänks över 
lag.  

Hur vi arbetar
Från kommunens håll har 
ett beslut tagits om att 
hastighetsbegränsningen på 
genomfartsleden i Strömsnäsbruk 
ändras från 50 kilometer i 
timmen, till 40 kilometer i 
timmen. Genom att införa en 
lägre hastighetsbegränsning 
minskar risken för olyckor 
och tryggheten i trafiken ökar. 
Kommunen kommer även att 
investera i hastighetsdisplayer, 
för att övervaka och analysera 

trafikens hastighet. Det gör att 
vi kan få en tydligare bild av var 
eventuella problemområden finns 
och därmed fokusera våra resurser 
på att förbättra säkerheten där det 
behövs mest. 
Polisen arbetar med 
trafiksäkerheten genom att vara 
synliga, göra trafikkontroller och 
ge böter till dem som kör för fort. 
De arbetar utifrån ett arbetssätt 
som kallas 20-minutersmetoden. 
Det innebär att de befinner sig på 
en viss plats i tjugo minuter för att 
sedan flytta sig till en annan plats. 
Det skapar en större synlighet 
över ett större geografiskt område, 
jämfört med om de hade stått på 
samma plats i flera timmar. 

Vad man kan göra om man 
upplever problem
Om man upplever problem kan 
man alltid tipsa Polisen anonymt 
på 114 14 eller på Polisens 
webbplats, polisen.se. Du kan ge 
tips direkt till poliser när du möter 
dem ute. 
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